

UG 17/16

KURSUS PENGENDALIAN DAN PENYELENGGARAAN MESIN GERGAJI RANTAI

25 - 28 Oktober 2016



PKPU / PP	Tuan Haji Norhisam Othman Tuan Haji Zamri Mohd Nor	
KUMP.SASAR	GRED 17 HINGGA 48	
BIL. PESERTA	25 ORANG (SASARAN)	21 ORANG (HADIR)
PECAHAN PESERTA	a. JUPEM (3 org)	b. LAIN-LAIN JABATAN (18) a. INSTUN – 3 b. PEJABAT TANAH & DAERAH CAMERON HIGHLANDS - 3 c. INST LATIHAN PENGURUSAN RUANG ANGKASA- 4 d. PEJABAT TANAH DAN GALIAN PAHANG – 5 e. PERHILITAN – 1 f. JKR, KERIAN - 2
ULASAN PKPU / PENILAIAN PESERTA	<p>Ulasan PKPU:</p> <ol style="list-style-type: none">1. Penceramah dari Bahagian Topografi Semenanjung dijemput yang berkaitan dengan keselamatan, penyelenggaraan, penjagaan, pembaikan. Kaedah penebangan penebangan Pokok pelbagai saiz dan lain lain lagi.2. Seramai 25 peserta memohon kursus ini dan kami telah memilah 21 orang dan yang hadir 21 tiada yang menarik diri di saat akhir, terdapat peserta gred pengurusan 11 – 29 dan kumpulan sokongan.3. Penyelaras banyak membantu dalam menjayakan kursus ini agar berjalan lancar.4. Komen peserta masa latihan yang tidak mencukupi dan secara keseluruhan adalah baik dan kursus ini patut diteruskan.5. Pihak tenaga pengajar dan peserta kursus telah membantu Instun menebang 3 batang pokok besar di sekitar Instun. Pihak instun mengucapkan terimakasih. <p>Penilaian Peserta:</p> <ol style="list-style-type: none">1. Saya sangat berpuashati dengan penceramah dan pembantu penceramah atas ilmu yang disampaikan. Ilmu ini akan saya manfaatkan kemudian hari.2. Saya juga amat berpuashati dengan ketua urusetia dan urusetia dalam menjayakan kursus ini dengan cemerlang. saya juga berharap agar dijemput lagi untuk hadir kursus ini pada tahun hadapan.3. Penganjur perlu menyediakan kelengkapan lengkap dan mencukupi bagi peralatan keselamatan semasa menggunakan mesin gergaji4. Tambah bilangan mesin gergaji berantai semasa praktikal.5. Saya amat berpuas hati dengan kursus yang dianjurkan oleh pihak institut tanah dan ukur negara dan beharat akan diadakan lagi ditahun hadapan.	